

Alumni Chapter Kroatien

Alumni Chapter Croatia

feel connected



Wir laden Sie herzlich zur gemeinsamen Abendveranstaltung mit dem österreichischen AußenwirtschaftsCenter Zagreb, rund um das Thema „Zukunftsfähiges Bauen in Kroatien“, ein.

Das Chapter Kroatien ist eine Initiative der UNI Graz, der TU Graz sowie der FH JOANNEUM. Eine gemeinsame Plattform für AbsolventInnen und Interessierte zum Kennenlernen, Austauschen und Vernetzen.

Anmeldung bis 06. März 2019 erbieten an
international@alumni.tugraz.at

Programm ab 17:30 Uhr:

- x **Get together** mit den Verantwortlichen der Chapter
Christoph Kurre MA MSc., alumniTUGraz 1887
Miroslav Lisjak MSc., alumni UNI Graz
Marko Sever MSc MSc., alumni FH JOANNEUM
- x **Networking & Abendessen**
Verbringen Sie einen gemütlichen Abend in guter Gesellschaft, mit viel Raum für Networking und Austausch und mit kulinarischer Verköstigung

Zur Info: die Teilnahme am Programm der WKO mit Beginn um 13:30 Uhr ist optional möglich. Infos zu Fachvorträgen, Projektvorstellungen etc. sowie zur Anmeldung finden Sie auf der Website der WKO unter: www.wko.at

Eine Kooperation von:
A cooperation of:



alumniTUGraz 1887



FH JOANNEUM
University of Applied Sciences

alumni
eXtended

alumni eXtended – das internationale alumni-Netzwerk der TU Graz
alumni.tugraz.at/international
international@alumni.tugraz.at

alumni eXtended – the international alumni network of TU Graz
alumni.tugraz.at/international
international@alumni.tugraz.at

**Networking Abendveranstaltung
im Hotel Dubrovnik in Zagreb
Mi., 13. März 2019 ab 17:30 Uhr**

Hotel Dubrovnik d.d.

Ljudevita Gaja, PP 246, 10000 Zagreb

**Evening networking event
at the Hotel Dubrovnik in Zagreb
Wed., 13th March 2019 at 5.30 pm**

Hotel Dubrovnik d.d.

Ljudevita Gaja, PP 246, 10000 Zagreb

ADVANTAGE
AUSTRIA WKO

We are pleased to invite you to an evening event on the subject of sustainable building in Croatia, run in cooperation with Advantage Austria Zagreb.

The Chapter Croatia is an initiative of the UNI Graz, the TU Graz and the FH JOANNEUM. A collective platform for alumni and enthusiasts to meet, exchange and connect.

Please register by 6th March 2019
international@alumni.tugraz.at

Programme starts at 5.30 pm:

- x **Get together** with chapter heads
Christoph Kurre MA MSc., alumniTUGraz 1887
Miroslav Lisjak MSc., alumni UNI Graz
Marko Sever MSc MSc., alumni FH JOANNEUM
- x **Networking & Dinner**
Spend a pleasant evening in good company, with plenty of opportunity to network and exchange ideas while enjoying culinary delights.

For your information: There is also the option of taking part in the Austrian Economic Chamber (WKO) event beginning at 13:30. Information about the specialist lectures, project presentations and registration details are all available on the WKO website: www.wko.at

Mit freundlicher Unterstützung von:
With friendly support from:

